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Mødele

der 

Niels 

   Referent: Lise 
 

 

Ca. tid Pkt   Referat        

17.00  0 Godkendelse af 

dagsordenen 

 

Dagsordenen godkendt 

17.00 1 Meddelelser og 

orienteringer 

 

Nyt fra SBU (fast punkt) 

- Skolen ønsker, at have 

mere fokus på elevrådet 

fremadrettet: Tiden har 

ikke været til det i dette 

skoleår med kun to ledere. 

- Der er malet i køkkenet i 

SFO’en og der er kommet 

nye møbler. 

- Skolebestyrelsen 

godkender, at skolen 

deltager i forsøget med 

online undervisning for 

elever med langvarigt 

fravær. 

- Skoledagens længde kan 

afkortes i indskolingen i 

kommende skoleår, men 

mellemtrin og i udskolingen 

er denne mulighed 

allerede benyttet. 

Skolebestyrelsen overvejer 

til næste gang hvad 

holdningen er. Vi afventer 

SKBUs beslutning 

angående eventuel 

uddelegering af 

beslutningretten. 

- Sidste skoledag der 9. og 

10. klasse. Der arrangeres 

bus fra skolen til Musicon 

hvor alle klasserne i 

kommunen samles. Der 



deltager en lærer fra hver 

klasse samt SSP- 

konsulenter.  

-     

17.15  Deltagelse i stævner og 

turneringer andre steder 

end på Sjælland 

 

Eksterne deltagere: 

Christian og Peer fra Team 

Rynkeby 

 

Deltagelse i Rynkeby, 

Novo Nordisk 

Danmarksindsamling, 

Sclerose foreningen osv. 

 

En drøftelse og 

stillingtagen til en 

rammesætning om, hvad 

vi deltager i: 

Problematikken med 

stævner og turneringer er, 

at udgiften ikke kan 

forudsiges og en turnering 

over to-tre dage for et 

hold (to voksne med) 

koster ca. 20.000 kr. i 

vikarudgifter, lærerløn 

osv. 

Udgiften bliver højere alt 

efter hvor meget der skal 

udbetales med overtid. 

 

 

Den anden problematik 

er, at ved deltagelse i 

f.eks. løb hvor forældrene 

skal sponsorere, kan det 

føles som et pres og social 

ulighed. Omvendt kan 

formålet være, at vi lærer 

eleverne gavmildhed og 

hjælpsomhed. 

 

Introduktion til hvad Team 

Rynkeby er og hvad skoleløbet 

er.  

 

Fonden bag team Rynkeby tager 

sig af det administrative og 

derfor går indsamlingerne direkte 

til børnelungefonden og børne 

cancerfonden.  

 

Løbets officielle løbsdag er 2 maj 

men der kan løbes andre dage.  

Der er undervisningsmateriale 

tilknyttet.  

 

Det drøftes hvordan det 

diskuteres på et principielt plan.  

 

Løbet er ikke forbundet med 

udgifter for skolen andet end tid.  

 

Der er fokus på at det skal være 

fællesskabende fremmende 

aktivitet.  

 

Skolebestyrelsen vil gerne have 

en tilbagemelding når det er 

diskuteret i personalegruppen. 

 

Det diskuteres om der skal laves 

et princip så der kan prioriteres 

fremadrettet.  

 

Hvilke kriterier udvælger vi fra, 

det kan give en ulighed. Hvordan 

sikre vi os at der er variation og 

deltagelsesmulighed for alle.   

 

  



17.40 2 Godkendelse af 

principperne for: 

Trivsel, læring og 

fællesskab 

Skole og hjemsamarbejde 

 

Bilag: 

Principperne 

Skriv om trivselsråd 

Princip for skole-

hjemsamarbejdet: 

Lærerne har ansvaret for 

dagsordenen med bidrag fra 

trivselsrådet.  

 

Forældrenes ansvar:  

De engagerer sig i skolens 

aktiviteter og samarbejder 

konstruktivt med og med tillid til 

skolens medarbejdere. 

 

Der skal laves fælles opsætning  

 

Princip for trivsel, læring og 

fællesskab på Himmelev Skole: 

 

PH justerer principperne (med 

input fra Mette) 

 

18.15  Det videre arbejde med 

principperne 

 

Hvem vil udarbejde et 

oplæg til næste møde? 

Punktet udskydes til næste møde 

og PH og Niels kommer med 

forslag til hvilket princip der skal 

arbejdes videre med.   

18.30 3 Ordensreglerne: 

Revision af 

ordensreglerne 

Forslag: Skrive 

mobilpolitikken ind i 

ordensreglerne 

Ordensreglerne er fra 

2012. 

Bilag 

Ordensreglerne fra 2017 

Udkast til nye ordensregler 

Mobilpolitikken 

Ordensreglerne skal drøftes med 

elevrådet og med 

undervisningsmiljørepræsentante

r og i personalegruppen 

 

Snyd skal ind igen i 

ordensreglerne. 



18.45 5. Evaluering af 

skolefotograf: 

 

Der har været 

henvendelser om, at der 

ikke var tilfredshed med 

kvaliteten af billeder. 

Samtidig har vi bøvlet lidt 

på skolen med den 

måde, der er blevet talt til 

børnene. 

Andre har været glade 

for billederne. 

 

Men: Er det en 

skoleopgave? Nogle 

skoler stiller lokaler til 

rådighed i weekenden for 

fotografen, hvor forældre 

selv kan arrangere en 

aftale. Skolen kan stå for 

klassebillederne (sammen 

med fotografen). 

 

Udfordring med 

klassebilleder og 

elevbøger: Flere børn 

lever skjult, og hvis bare et 

barn står med billede og 

navn, skal alt destrueres 

(som det var tilfældet i år) 

 

Skolebestyrelsen skal 

beslutte: Vi fortsætter 

med Frandsen foto, finder 

en anden (SB), eller 

ændrer set-uppet? 

 

Det besluttes at det arrangeres 

at der tages klassebilleder og 

ikke portrætbilleder.  

 7. Evt. og punkter til 

kommende møder 

 

- Arbejdet med science og 
talenter 

- Fagfornyelsen 
- Status på mellemformer 
- Temauger, bliver de evalueret 
- Digital adfærd mv. 



- Arbejdet med de kreative 
fagområder 

- Revision af 
forretningsordenen 

 

 

Niels Warring     Pernille Holmberg 

Formand for skolebestyrelsen    Skoleleder  


